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projekt 

Protokół Nr XL/2017 

 

z sesji Rady Powiatu w Myśliborzu odbytej w dniu 28 czerwca 2017 roku  

w Starostwie Powiatowym w Myśliborzu, przy ul. Północnej 15. 

 

Obrady w dniu 28 czerwca rozpoczęły się o godz. 16
00

, a zakończyły o godz. 24
45

. 

 

 

Ad. 1 

Przewodnicząca Rady Elżbieta Ligenza dokonała otwarcia XL sesji Rady Powiatu                       

w Myśliborzu.  

Powitała radnych, Starostę Myśliborskiego, zaproszonych gości, mieszkańców Powia-

tu Myśliborskiego oraz wszystkich zaproszonych gości.  

 

Przewodnicząca Rady na podstawie listy obecności (załącznik Nr 1 do protokołu) 

stwierdził, że w obradach udział bierze 19 radnych, co upoważnia Radę do podejmowania 

prawomocnych uchwał.  

 

Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik Nr 2 do protokołu 

 

 

Ad. 2  

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu: ustalenie porządku XL sesji Rady Powiatu  

w Myśliborzu. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu – Elżbieta Ligenza 

Zaproponowała wprowadzenie do porządku sesji projektów uchwał, które były ujęte we 

wniosku o zwołanie nadzwyczajnej sesji: 

1) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu i w budżecie Powiatu Myśliborskiego na 

2017 rok, 

2) Podjęcie uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2017-2027. 

3) Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Zasadniczej 

Szkoły Zawodowej Nr 2 w Myśliborzu w Branżową Szkołę I Stopnia Nr 2 w Myśliborzu. 

4) Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Zasadniczej 

Szkoły Zawodowej w Dębnie w Branżową Szkołę I Stopnia w Dębnie. 

5) Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Zasadniczej 

Szkoły Zawodowej Nr 1 w Barlinku w Branżową Szkołę I Stopnia Nr 1 w Barlinku. 

6) Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

sześcioletniej Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 2 funkcjonującej w Młodzieżowym 

Ośrodku Socjoterapii  

w Smolnicy w ośmioletnią Szkołę Podstawową Specjalną Nr 2 w Młodzieżowym Ośrodku 

Socjoterapii w Smolnicy. 

7) Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

sześcioletniej Publicznej Szkoły Podstawowej Specjalnej funkcjonującej w Młodzieżowym 

Ośrodku Wychowawczym w Renicach w ośmioletnią Publiczną Szkołę Podstawową 

Specjalną w Młodzieżowym Ośrodku Wychowawczym w Renicach. 
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Starosta Myśliborski – Danuta Patkowska 

zwróciła się z prośbą aby zgłoszone przez Przewodniczącego Rady Powiatu uchwały do po-

rządku sesji nie zostały wprowadzone, ponieważ do trzech uchwał zostały wprowadzone au-

topoprawki przez Zarząd Powiatu, a ponadto jeden projekt uchwały zostanie jeszcze dodat-

kowo przygotowany.  

 

Radca prawny –Tomasz Domina 

przekazał, że musi się odbyć głosowanie wprowadzenia projektu uchwały do porządku sesji. 

Chyba ze wnioskodawca, w tej sytuacji Przewodniczący Rady wycofa swój wniosek. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu – Elżbieta Ligenza 

przekazała, że wycofuje wniosek o wprowadzenie do porządku sesji następujących punktów: 

1) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu i w budżecie Powiatu Myśliborskiego na 

2017 rok, 

2) Podjęcie uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2017-2027. 

3) Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Zasadniczej 

Szkoły Zawodowej Nr 2 w Myśliborzu w Branżową Szkołę I Stopnia Nr 2 w Myśliborzu. 

4) Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Zasadniczej 

Szkoły Zawodowej w Dębnie w Branżową Szkołę I Stopnia w Dębnie. 

5) Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Zasadniczej 

Szkoły Zawodowej Nr 1 w Barlinku w Branżową Szkołę I Stopnia Nr 1 w Barlinku. 

6) Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 

Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 2 funkcjonującej w Młodzieżowym Ośrodku Socjoterapii  

w Smolnicy w ośmioletnią Szkołę Podstawową Specjalną Nr 2 w Młodzieżowym Ośrodku 

Socjoterapii w Smolnicy. 

7) Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 

Publicznej Szkoły Podstawowej Specjalnej funkcjonującej w Młodzieżowym Ośrodku 

Wychowawczym w Renicach w ośmioletnią Publiczną Szkołę Podstawową Specjalną w 

Młodzieżowym Ośrodku Wychowawczym w Renicach. 

 

Starosta Myśliborski – Danuta Patkowska 

w imieniu grupy radnych złożyła wniosek o wprowadzenie do porządku sesji jako punkt 3 

wniosku  o odwołanie Elżbiety Ligenzy z funkcji Przewodniczącego Rady Powiatu w Myśli-

borzu. Jednocześnie przedłożyła projekt uchwały w sprawie  stwierdzenia odwołania Prze-

wodniczącego Rady Powiatu w Myśliborzu.  

 

Przewodnicząca Rady Powiatu – Elżbieta Ligenza 

Ogłosiła 5 minut przerwy. 

 

Po przerwie; 

 

Radna Wioletta Drzewińska 

Zaproponowała wprowadzenie do porządku sesji dodatkowego punktu jako 6.2. Podjęcie 

uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Zarządu Powiatu w Myśliborzu.  

 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu – Elżbieta Ligenza 
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Odczytała treść wniosku Grupy Radnych o odwołanie radnej Elżbiety Ligenzy z funkcji 

Przewodniczącego Rady Powiatu w Myśliborzu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady – Arkadiusz Mazepa 

zwrócił uwagę, że Starosta wprowadzając zmiany do porządku sesji nie zgłosiła punktu dot. 

Odwołania Przewodniczącego Rady Powiatu wraz z poszczególnymi procedurami. Poprosił, 

aby wniosek Starosty zostały uzupełniony.  

 

Starosta Myśliborski – Danuta Patkowska 

Odczytała treść zaproponowanego punktu 3. porządku sesji: 

3. Odwołanie Przewodniczącego Rady Powiatu w Myśliborzu. 

3.1. wybór komisji Skrutacyjnej. 

3.2. Sporządzenie  kart do głosowania. 

3.3. Głosowanie  i ogłoszenie jego wyników. 

3.4. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie stwierdzenia odwołania radne-

go z funkcji Przewodniczącego Rady Powiatu w Myśliborzu.  

 

Radna Urszula Sawicka 

Poprosiła  o dostarczenie radnym treści wniosku o zmianę porządku sesji na piśmie.  

 

Przewodnicząca Rady Powiatu – Elżbieta Ligenza 

Ogłosiła 5 minut przerwy w celu dostarczenia wszystkim radnym wniosku o zmianę w po-

rządku sesji na piśmie.  

 

Po przerwie; 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu – Elżbieta Ligenza 

Zapytała czy są inne uwagi do porządku sesji?  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

W związku z tym Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie zaproponowanych zmian 

 

Za wprowadzeniem do porządku sesji punktu dot. Odwołania Przewodniczącego Rady Po-

wiatu jako punkt 3. porządku głosowało – 10 radnych, przeciw – 7, 2 radnych wstrzymało sie 

od głosu.  

W wyniku głosowania wniosek został wprowadzony do porządku sesji.  

 

 

Za wprowadzeniem do porządku sesji punktu dot. Podjęcie uchwały Rady powiatu w Myśli-

borzu w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Zarządu Powiatu w Myśliborzu jako 

punkt 7.2. głosowało – 13 radnych, przeciw – 1, 5 radnych wstrzymało się od głosu.  

W wyniku głosowania wniosek został wprowadzony do porządku sesji.  

 

Porządek sesji z wprowadzonymi zmianami: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3.  Odwołanie Przewodniczącego Rady Powiatu w Myśliborzu: 

3.1.Wybór komisji skrutacyjnej; 

3.2.Sporządzenie kart do głosowania; 
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3.3.Głosowanie i ogłoszenie  jego wyników; 

3.4.Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie stwierdzenia odwołania 

radnego z funkcji Przewodniczącego Rady   Powiatu w Myśliborzu. 

4. Interpelacje i zapytania radnych.  

5. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.  

6. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 

2016: 

5.1.zapoznanie się z treścią uchwały składu Orzekającego RIO w Szczecinie w sprawie        

wydania opinii  o przedłożonym przez Zarząd  sprawozdaniu z wykonania budżetu  Po-

wiatu Myśliborskiego za 2016 rok wraz z informacją o stanie mienia; 

5.2. przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium dla Zarządu  

Powiatu w Myśliborzu; 

5.3. zapoznanie się z treścią uchwały składu Orzekającego RIO w Szczecinie w sprawie 

wyrażenia opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Myśliborzu; 

5.4. dyskusja; 

5.5.podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2016 rok       

oraz sprawozdania z wykonania budżetu za 2016 rok; 

5.6.podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Zarządu Powiatu w Myśliborzu za    

2016 rok. 

7. Podjęcie uchwał Rady Powiatu w Myśliborzu: 

6.1. w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/168/2016 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia  

21 grudnia 2016 roku w sprawie uchwalenia „Powiatowego Programu Ochrony Środowi-

ska dla Powiatu Myśliborskiego na lata 2017-2020 z perspektywą do roku 2025”.  

7.2. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działalność Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

7. Sprawozdanie z pracy Zarządu Powiatu.  

8. Sprawozdanie  z  działań  podejmowanych  przez  Przewodniczącego  Rady  w  okresie  

      międzysesyjnym.  

9. Oświadczenia radnych. 

10. Zamknięcie obrad.  

 

Kolejno, 

 

Przewodnicząca Rady – Elżbieta Ligenza 

poinformowała o sposobie przekazania przez radną A. Prill  informacji nt. odwołania z funk-

cji Przewodniczącego Rady, poruszyła temat dot. współpracy ze Starostą i pracownikami z 

którymi współpracowała przy merytorycznej pracy Przewodniczącego Rady Powiatu. Zade-

klarowała, że w dalszym ciągu będzie wykonywać swoją pracę radnego na rzecz mieszkań-

ców powiatu myśliborskiego. Przekazała, że do Rady Powiatu  przyszła pracować na rzecz 

mieszkańców składając przy tym przysięgę radnego. Poruszyła kwestie dot. organizacji po-

mieszczenia do przyjmowania interesantów przez Przewodniczącego Rady, kwestie związane 

z korespondencją wpływającą do Rady Powiatu w Myśliborzu i Przewodniczącego Rady Po-

wiatu, a także publikacji protokołów z sesji Rady Powiatu w Myśliborzu oraz informacji ak-

tualnych na stronie powiatu. Poinformowała o braku współpracy z tut. Urzędem. Przekazała, 

że odwoływana jest dla układu, dla polityki dla tych grup, które mają pewne interesy.  

Przekazała, że dzisiejsze odwołanie Przewodniczącego Rady to jest działanie pewnego układu 

dla stanowiska jednej osoby.     
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Ad. 3 

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu: 

3. Odwołanie Przewodniczącego Rady Powiatu w Myśliborzu: 

 

3.1.wybór komisji skrutacyjnej, 

 

Przewodniczący Rady – Elżbieta Ligenza   

poprosiła o zgłaszanie kandydatów do pracy w Komisji Skrutacyjnej do przeprowadzenia 

głosowania wniosku o odwołanie Przewodniczącego Rady Powiatu w Myśliborzu.  
 

Radna – Urszula Sawicka  

zgłosiła kandydaturę radnej Wioletty Drzewińskiej i radnego Zygmunta Siarkiewicza. 

 

Radna – Wioletta Drzewińska  

wyraziła zgodę na pracę w Komisji Skrutacyjnej.  

 

Radny – Zygmunt Siarkiewicz 

Nie wyraził zgody na pracę w Komisji Skrutacyjnej. Jednocześnie zgłosił kandydaturę rad-

nego Krzysztofa Mrzygłoda.  

 

Radny – Krzysztof Mrzygłód  

wyraził zgodę na pracę w Komisji Skrutacyjnej. 

 

Wicestarosta – Mariusz Norsesowicz 

zgłosił kandydaturę radnego Tomasza Jaremy i radnego Andrzeja Rudnickiego. 

 

Radny – Tomasz Jarema 

wyraził zgodę na pracę w Komisji Skrutacyjnej.  

 

Radny – Andrzej Rudnicki 

wyraził zgodę na pracę w Komisji Skrutacyjnej.  

 

Radny – Zygmunt Siarkiewicz 

Zgłosił wniosek o zamknięcie listy kandydatów do pracy w Komisji Skrutacyjnej.  

 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosownie wniosku.  

 

Za zamknięciem listy kandydatów do pracy w Komisji Skrutacyjnej głosowało- 16 radnych, 

przeciw – 0, 3 radnych wstrzymało się od głosu.  

 

Za powołaniem Komisji Skrutacyjnej w składzie: radna Wioletta Drzewińska, radny Krzysz-

tof Mrzygłód, radny Tomasz Jarema i radny Andrzej Rudnicki  głosowało 19 radnych, prze-

ciw - 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

 3.1.sporządzenie kart do głosowania, 

 

Przewodniczący Rady – Elżbieta Ligenza 

poprosiła Komisję Skrutacyjną o przystąpienie do pracy i przygotowanie kart do głosowania.   

 

Przewodnicząca Rady ogłosiła 5 minutową  przerwę.  
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3.3.głosowanie i ogłoszenie jego wyników 

 

Przewodnicząca Rady wznowiła obrady. 

 

Przewodnicząca Rady – Elżbieta Ligenza  

poprosił członków Komisji Skrutacyjnej o rozdanie kart do głosowania i poinformowanie 

radnych o zasadach głosowania.  

 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej – Andrzej Rudnicki  

przedstawił regulamin głosowania w sprawie odwołania Przewodniczącego Rady Powiatu w 

Myśliborzu. (załącznik Nr 3 do niniejszego protokołu). 

Przekazał, że radni będą wyczytywani z listy z imienia i nazwiska i proszeni o podchodzenie 

do urny i wrzucanie kart do głosowania. 

 

Po przeprowadzonym  głosowaniu Przewodnicząca Rady ogłosiła 10 minutowa przerwę na 

obliczenie głosów i podanie wyników głosowania przez Komisję Skrutacyjną.  

 

(Karty do głosowania stanowią załącznik Nr 4  do protokołu.) 

 

Po przerwie,  

 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej – Andrzej Rudnicki 

odczytał protokół z ustalenia wyników głosowania w sprawie odwołania Przewodniczącego 

Rady Powiatu w Myśliborzu – Elżbiety Ligenzy sporządzony na sesji w dniu 28 czerwca 

2017 roku  (załącznik  nr 5  do niniejszego protokołu) 

Stwierdził, że w głosowaniu tajnym Elżbieta Ligenza została odwołana z funkcji Przewodni-

czącego Rady Powiatu w Myśliborzu. 

 

Radna – Elżbieta Ligenza 

Podziękowała radnym, którzy zagłosowali przeciw odwołaniu jej  funkcji Przewodniczącego 

Rady Powiatu w Myśliborzu. Podziękowała za dotychczasową współpracę i zachęcała do 

dalszej wspólnej współpracy na rzecz mieszkańców powiatu.   

 

Dalsze  prowadzenie obrad przejął Wiceprzewodniczący Rady Arkadiusz Mazepa. 

 

Wiceprzewodniczący Rady – Arkadiusz Mazepa 

ogłosił 10 minut przerwy 

 

Po przerwie, 

 

Wiceprzewodniczący Rady – Arkadiusz Mazepa 

przystąpił do głosowania projektu uchwały w sprawie stwierdzenia odwołania radnego                          

z funkcji Przewodniczącego Rady Powiatu w Myśliborzu. 

Za podjęciem projektu uchwały głosowało – 11 radnych, przeciw – 3 radnych, 3 radnych 

wstrzymało się od głosu. 1 radny nie brał udziału w głosowaniu.  Podczas głosowania nie-

obecny radny Janusz Fabiańczyk i radny Zygmunt Siarkiewicz.  
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Uchwała Nr XL/223/2017 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 28 czerwca 2017 roku                   

w sprawie stwierdzenia odwołania radnego z funkcji Przewodniczącego Rady Powiatu                 

w Myśliborzu. (załącznik  nr 6  do niniejszego protokołu) 

 

Ad. 4 

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu: Interpelacje i zapytania radnych 

 

Radna  - Wioletta Drzewińska 

przekazała na piśmie i odczytała następujące interpelacje: 

1. Czy prawdą jest, że wynagrodzenie prezesa szpitala w Dębnie wzrosło z 13.600,00 zł 

do 16.000,00 zł miesięcznie? 

2. Który z członków Zarządu wyraził zgodę na podniesienie wynagrodzenia prezesa 

Szpitala w Dębnie, do 16.000,00 zł, pomimo, że iż straty Szpitala w Dębnie wynoszą 

kilka milionów złotych? 

3. Ostatnio prezes Szpitala w Dębnie Pan Oskar Skiba stwierdził, że nie może wliczyć 

pielęgniarkom  400 zł do wynagrodzenia zasadniczego, ponieważ nie wie, co będzie 

za dwa lata. Dlaczego więc, znając bardzo trudną sytuację finansową Szpitala w Dęb-

nie, nie wiedząc co będzie za dwa lata, będzie pobierał wynagrodzenie 16 tysięcy zło-

tych miesięcznie? 

4. Skoro podniesiono wynagrodzenie prezesa Szpitala w Dębnie do 16 tysięcy złotych, 

czy zostanie w końcu wliczona kwota 400 zł do wynagrodzenia zasadniczego pielę-

gniarkom w Szpitalu w Dębnie, skoro stać Szpital na wzrost wynagrodzenia dla preze-

sa? 

5. Jaki jest wynik finansowy – proszę podać wyliczenie na koniec kwietnia 2017r.? Szpi-

tal w Dębnie. 

6. Proszę podać wysokość straty w szpitalu w rozbiciu na miesiące – styczeń, luty, ma-

rzec, kwiecień, maj 2017r. w Szpitalu w Dębnie. 

7. Co jest przyczyną strat? (Szpital w Dębnie) 

8. Jakie kroki podjął Zarząd Spółki i Zarząd Powiatu, aby zapobiec pogłębiającemu się 

długowi Szpitala w Dębnie? 

9. Jakie kroki podjął Prezes Szpitala w Dębnie, żeby zmniejszyć rosnące straty na od-

działach wskazanych w swoim sprawozdaniu z dnia 4 kwietnia 2017r. – proszę podać 

konkretne rozwiązania? 

10. Ile wynoszą zobowiązania wymagalne Spółki na koniec maja 2017r.? 

11. Z czego pokryto stratę z roku 2015? 

12. Z czego zostanie pokryta strata za rok 2016? 

13. Jakie są konsekwencje nie pokrycia straty za rok 2016 i 2015? 

14. Proszę, by Starosta uzasadnił zwiększenie wynagrodzenia do 16 tysięcy dla Prezesa 

Szpitala w Dębnie? 

15. Kto podpisał umowę z takim wynagrodzeniem dla Prezesa Spółki w Dębnie? 

16. Proszę o kopię raportu i opinii biegłego rewidenta za rok 2016; 

17. Proszę o kopie protokołów spotkań Rady Nadzorczej za rok 2016 i 2017; 

18. Proszę o kopie protokołów spotkań Zgromadzenia Wspólników za rok 2016 i 2017; 

19. Proszę o kopię szczegółowego sprawozdania finansowego za rok 2016 z wykazaniem  

i uzasadnieniem strat na poszczególnych oddziałach i poradniach. 

20. Czy prawdą jest, że w CUW nie pracuje już główna księgowa pani Aneta Trzcińska? 

Kto został zatrudniony na jej miejsce? 

21. Czy prawdą jest, że w CUW nie pracuje również Naczelnik Działu Zarządu Dróg Po-

wiatowych pan Adam Trzciński? 
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22. Czy prawdą jest, że w jednostce Powiatu Myśliborskiego zostanie zatrudniony radny, 

wiceprzewodniczący Rady Powiatu Robert Dudek? 

23. Czy prawdą jest, że w starostwie w Myśliborzu nie pracuje już Sekretarz Powiatu pan 

Stanisław Gacek? 

24. Czy prawdą jest, że odwołano z funkcji dyrektora Domu Wczasów Dziecięcych panią 

Katarzynę Czerwińską z naruszeniem prawa? 

25. Dlaczego Zarząd Powiatu odwołał panią Czerwińską z funkcji dyrektora DWDz. 25 

maja 2017r. pomimo, iż Zachodniopomorski Kurator Oświaty wydał w tej kwestii ne-

gatywną opinię 15 maja 2017r.? 

26. Wojewoda Zachodniopomorski dnia 8 czerwca 2017r. wstrzymał wykonanie uchwały 

Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie odwołania z funkcji dyrektora pani Kata-

rzyny Czerwińskiej. Co zrobił w tej kwestii Zarząd Powiatu w Myśliborzu? 

27. Czy w trakcie wręczania odwołania z funkcji dyrektorowi DWD pani Katarzyny 

Czerwińskiej dopilnowano, by dokumenty jednostki wraz z danymi wrażliwymi, 

składniki majątkowe jednostki zostały przekazane protokolarnie? 

28. Czy w tej kwestii Starosta powołał członków komisji inwentaryzacyjnej? Kto wszedł 

w jej skład? 

29. Proszę kopię protokołu zdawczo – odbiorczego z przekazania składników majątko-

wych jednostki, dokumentów z DWD w związku z odwołaniem z funkcji pani Kata-

rzyny Czerwińskiej i powołaniem osoby pełniącej obowiązki dyrektora tej jednostki? 

30. Pani Katarzyna Czerwińska wielokrotnie prosiła Zarząd Powiatu w Myśliborzu, były 

również wnioski komisji w tej kwestii na zatrudnienie w DWD wicedyrektora, inten-

denta. Czy w DWD utworzono takie stanowiska? Jeżeli tak, to od kiedy? 

31. Jakie kroki podjął Zarząd  Powiatu w celu realizacji wniosku mieszkańców wsi Dysz-

no o przeprowadzenie remontu drogi powiatowej nr 2130Z z dnia 5 kwietnia 2017r.? 

32. Czy prawdą jest, że pan Prezes Szpitala w Dębnie Oskar Skiba jest szwagrem  radnego 

Jarosława Ostrego? 

 

Radna – Elżbieta Ligenza 

odczytała swoje interpelacje: 

1. Czy członek Zarządu Powiatu M. Norsesowicz złamał prawo wręczając uchwałę Za-

rządu o odwołaniu Pani Katarzyny Czerwińskiej. 

Czy Wicestarosta przeprosi Panią K. Czerwińską za bezprawne zwolnienie – odwoła-

nie Dyrektora p. Katarzyny Czerwińskiej. 

2. Czy członek Zarządu Andrzej Potyra przeprosi Panią Katarzynę Czerwińską za bez-

prawne zwolnienie – odwołanie z funkcji Dyrektora Domu Wczasów Dziecięcych. 

 

Starosta Myśliborski – Danuta Patkowska 

Zgłosiła wniosek formalny - zmiany do porządku obrad poprzez wprowadzenie dodatkowego 

punktu jako punkt 5: 

„5. Powołanie Przewodniczącego Rady Powiatu w Myśliborzu. 

     5.1.Wybór komisji skrutacyjnej; 

     5.2.Sporządzenie kart do głosowania; 

     5.3. Głosowanie i ogłoszenie  jego wyników; 

     5.4. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie wyboru Przewodniczącego 

Rady Powiatu w Myśliborzu.” . 

 

Wiceprzewodniczący Rady – Arkadiusz Mazepa 
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Przekazała, że pozwoli sobie dokończyć punkt interpelacje i zapytania i następnie przystąpi 

do głosowania wniosku Starosty Myśliborskiego o wprowadzenie zmian do porządku sesji.  

 

Radna  - Urszula Sawicka 

Przekazała, że nie otrzymała realizacji wniosku zgłoszonego na jednej z poprzednich sesji 

dotyczącego realizacji wskazanych uchwał Rady Powiatu w Myśliborzu.  

Kolejno, złożyła następujące interpelacje i zapytania: 

1. Proszę o wskazanie osoby, która pełni zastępstwo za Dyrektora Centrum Usług 

Wspólnych w przypadku nieobecności. 

2. Proszę wskazać przyczyny interwencji w dniu wczorajszym w CUW Policji. 

3. Proszę o wskazanie osoby zastępującej Dyrektora PCPR w sytuacji jednoczesnej nie-

obecności zastępcy Dyrektora. 

 

Radny – Krzysztof Mrzygłód  

Złożył następujące interpelacje i zapytania: 

1. Dlaczego nie jest realizowana uchwała Rady Powiatu Myśliborskiego dotycząca 

zmian w Statucie Powiatu Myśliborskiego? 

2. Na jakim etapie znajdują się ustalenia dotyczące zwrotu subwencji pobranej przez 

MOW Renice? 

Dlaczego kwota przeznaczona na ten zwrot została rozdysponowana. 

3. Dlaczego nastąpił wzrost środków pieniężnych przeznaczonych na wynagrodzenia 

pracowników CUW, jeżeli zakładano, że ta organizacja przyniesie oszczędności finan-

sowe. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Wiceprzewodniczący Rady zarządził głosowanie zaproponowanych zmian. 

 

Za wprowadzeniem do porządku sesji punktu dot. powołania Przewodniczącego Rady Powia-

tu jako Punkt 5 o brzmieniu: 5. Powołanie Przewodniczącego Rady Powiatu w Myśliborzu. 

     5.1.Wybór komisji skrutacyjnej; 

     5.2.Sporządzenie kart do głosowania; 

     5.3. Głosowanie i ogłoszenie  jego wyników; 

     5.4. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie wyboru Przewodniczącego 

Rady Powiatu w Myśliborzu głosowało – 10 radnych, przeciw – 7, 1 radny wstrzymał osie od 

głosu.  

W wyniku głosowania wniosek został wprowadzony do porządku sesji.  

 

Ad. 5 

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu:  

5. Powołanie Przewodniczącego Rady Powiatu w Myśliborzu. 

 

5.1.wybór komisji skrutacyjnej, 

 

Wiceprzewodniczący Rady – Arkadiusz Mazepa   

poprosił o zgłaszanie kandydatów do pracy w Komisji Skrutacyjnej do przeprowadzenia gło-

sowania wniosku o powołanie  Przewodniczącego Rady Powiatu w Myśliborzu.  
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Wicestarosta Powiatu – Mariusz Norsesowicz   

zgłosił kandydaturę radnego Tomasza Jaremy i radnego Andrzeja Rudnickiego. 

 

Radny – Tomasz Jarema 

wyraził zgodę na pracę w Komisji Skrutacyjnej.  

 

Radny – Andrzej Rudnicki 

wyraził zgodę na pracę w Komisji Skrutacyjnej.  

 

Radna – Urszula Sawicka  

zgłosiła kandydaturę radnego Waldemara Pacewicz. 

 

Radny – Waldemar Pacewicz 

wyraził zgodę na pracę w Komisji Skrutacyjnej. 

 

Wiceprzewodniczący Rady – Arkadiusz Mazepa 

Zamknął listę kandydatów przez aklamację.  

 

Następnie przystąpił do głosowania.  

 

Za powołaniem Komisji Skrutacyjnej w składzie: radny Tomasz Jarema, radny Andrzej Rud-

nicki i radny Waldemar Pacewicz  głosowało 19 radnych, przeciw - 0, nikt nie wstrzymał się 

od głosu.  

 

Wicestarosta Powiatu – Mariusz Norsesowicz 

Zgłosił na funkcję Przewodniczącego Rady Powiatu zgłosił radnego Ferdynanda Łukasika. 

 

Innych kandydatur nie zgłoszono. 

 

Radny – Ferdynand Łukasik 

Wyraził zgodę na kandydowanie na funkcję Przewodniczącego Rady Powiatu w Myśliborzu. 

 

 

5.2.sporządzenie kart do głosowania, 

 

Wiceprzewodniczący Rady – Arkadiusz Mazepa 

poprosiła Komisję Skrutacyjną o przystąpienie do pracy i przygotowanie kart do głosowania.   

 

Wiceprzewodniczący Rady ogłosił 5 minutową  przerwę.  

 

 

5.3.głosowanie i ogłoszenie jego wyników 

 

Wiceprzewodniczący Rady wznowił obrady. 

 

Wiceprzewodniczący Rady – Arkadiusz Mazepa  

poprosił członków Komisji Skrutacyjnej o rozdanie kart do głosowania i poinformowanie 

radnych o zasadach głosowania.  

 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej – Andrzej Rudnicki  
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przedstawił regulamin głosowania w sprawie odwołania Przewodniczącego Rady Powiatu w 

Myśliborzu. (załącznik Nr 7  do niniejszego protokołu). 

Przekazał, że radni będą wyczytywani z listy z imienia i nazwiska i proszeni o podchodzenie 

do urny i wrzucanie kart do głosowania. 

 

Wiceprzewodniczący Rady – Arkadiusz Mazepa 

Przekazał, że udzielając odpowiedzi na interpelację zgłoszoną przez radnego  Krzysztofa 

Mrzygłoda, informuje, że w dniu dzisiejszym podczas sesji  podpisał ostatecznie uchwałę w 

Programie Legislator. Wyjaśnił, że nie mógł podpisać wcześniej ponieważ były problemy 

techniczne.  

 

Po przeprowadzonym  głosowaniu Wiceprzewodniczący Rady ogłosił 10 minutową przerwę 

na obliczenie głosów i podanie wyników głosowania przez Komisję Skrutacyjną.  

 

(Karty do głosowania stanowią załącznik Nr 8  do protokołu.) 

 

Po przerwie,  

 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej – Andrzej Rudnicki 

odczytał protokół z ustalenia wyników głosowania w sprawie powołanie radnego Ferdynanda 

Łukasika na funkcję  Przewodniczącego Rady Powiatu w Myśliborzu sporządzony na sesji w 

dniu 28 czerwca 2017 roku  (załącznik  nr 9  do niniejszego protokołu) 

Stwierdził, że w głosowaniu tajnym Ferdynand Łukasik został powołany na funkcję Prze-

wodniczącego Rady Powiatu w Myśliborzu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady – Arkadiusz Mazepa 

Pogratulował radnemu Ferdynandowi Łukasikowi objęcia funkcji Przewodniczącego Rady.  

Przekazał, że jeżeli dojdzie do sytuacji takiej, że w składzie Zarządu Powiatu po zmianach 

znajdzie się radna Alicja Prill poinformował, że Platforma Obywatelska nie udzieliła popar-

cia dla radnej Alicji Prill ani rekomendacji do zasiadania w tym Zarządzie.  

Przekazał również, że po przekazaniu prowadzenia sesji dla nowo wybranego Przewodniczą-

cego Rady Pana Ferdynand Łukasika przygotuje rezygnację z funkcji Wiceprzewodniczącego 

Rady Powiatu w Myśliborzu.  

 

Dalsze  prowadzenie obrad przejął Przewodniczący Rady Ferdynand Łukasik. 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik  

podziękował za wybór na funkcje Przewodniczącego Rady Powiatu w Myśliborzu. Przeka-

zał, że będzie pracował na poprawę wizerunku Rady Powiatu  w Myśliborzu, poprosił rad-

nych Rady Powiatu w Myśliborzu na wsparcie w tych działaniach.  

 

5.4.podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Powiatu  w My-

śliborzu 

 

Kolejno, Przewodniczący Rady  

Odczytał projekt uchwały i przystąpił do głosowania projektu uchwały w sprawie wyboru 

Przewodniczącego Rady Powiatu w Myśliborzu. 
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Za podjęciem projektu uchwały głosowało – 8 radnych, przeciw – 3 radnych, 3 radnych 

wstrzymało się od głosu. 1 radny nie brał udziału w głosowaniu.  Podczas głosowania obec-

nych było 14 radnych.  

 

Uchwała Nr XL/224/2017 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 28 czerwca 2017 roku                   

w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Powiatu  w Myśliborzu. (załącznik  nr 10  do 

niniejszego protokołu) 

  

 

Starosta Myśliborski – Danuta Patkowska 

Zgłosiła wniosek formalny o wprowadzenie  do porządku sesji do punktu 6 wniosku Starosty 

o odwołanie członka Zarządu Powiatu w Myśliborzu radnego Krzysztofa Mrzygłoda. 

Kolejno Starosta Myśliborski odczytała treść swojego wniosku o odwołanie członka Zarządu 

Powiatu w Myśliborzu. ( wniosek stanowi załącznik Nr 11  do protokołu) 

Punkt 6 otrzyma następujące brzmienie: 

„6.  Odwołanie Członka Zarządu Powiatu  w Myśliborzu Pana Krzysztofa Mrzygłoda. 

6.1. Wybór Komisji Skrutacyjnej, 

6.2. Sporządzenie kart do głosowania, 

6.3. Głosowanie i ogłoszenie jego wyników, 

6.4.Podjęcie uchwały sprawie  stwierdzenia odwołania członka Zarządu Powiatu w Myślibo-

rzu”. 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik  

zarządził głosowanie zaproponowanych zmian do porządku sesji.  

 

Za wprowadzeniem do porządku sesji punktu dotyczącego odwołania członka Zarządu Po-

wiatu w Myśliborzu o brzmieniu:  

„6.  Odwołanie Członka Zarządu Powiatu  w Myśliborzu Pana Krzysztofa Mrzygłoda. 

6.1. Wybór Komisji Skrutacyjnej, 

6.2. Sporządzenie kart do głosowania, 

6.3. Głosowanie i ogłoszenie jego wyników, 

6.4.Podjęcie uchwały sprawie  stwierdzenia odwołania członka Zarządu Powiatu w Myślibo-

rzu” głosowało – 10 radnych, przeciw – 5, 2 radnych wstrzymało sie od głosu.  

 

W wyniku głosowania wniosek został wprowadzony do porządku sesji.  

 

Ad. 6 

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu:  

 

6.  Odwołanie Członka Zarządu Powiatu  w Myśliborzu Pana Krzysztofa Mrzygłoda. 

 

6.1.wybór komisji skrutacyjnej, 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik    

poprosił o zgłaszanie kandydatów do pracy w Komisji Skrutacyjnej do przeprowadzenia gło-

sowania wniosku o odwołanie członka Zarządu Powiatu w Myśliborzu radnego Krzysztofa 

Mrzygłoda.   
 

Wicestarosta Powiatu – Mariusz Norsesowicz   

zgłosił kandydaturę radnego Tomasza Jaremy i radnego Andrzeja Rudnickiego. 
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Radny – Tomasz Jarema 

wyraził zgodę na pracę w Komisji Skrutacyjnej.  

 

Radny – Andrzej Rudnicki 

wyraził zgodę na pracę w Komisji Skrutacyjnej.  

 

Radny – Andrzej Rudnicki 

zgłosił kandydaturę radnego Waldemara Paewicza. 

 

Radny – Waldemar Pacewicz 

Nie wyraził zgody na kandydowanie. 

 

Wicestarosta Powiatu – Mariusz Norsesowicz   

zgłosił kandydaturę radnego Andrzeja Potyry. 

 

Radny – Andrzej Potyra 

Wyraził zgodę na kandydowanie  

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik 

Zapytał, czy są jeszcze propozycję kandydatur do komisji skrutacyjnej. 

 

Nikt nie zgłosił propozycji. 

W związku z tym Przewodniczący Rady zamknął listę kandydatur.  

 

Następnie przystąpił do głosowania.  

 

Za powołaniem Komisji Skrutacyjnej w składzie: radny Tomasz Jarema, radny Andrzej Rud-

nicki i radny Andrzej Potyra  głosowało 14 radnych, przeciw - 0, 3 radnych wstrzymało się od 

głosu.   

 

6.2.sporządzenie kart do głosowania, 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik 

poprosiła Komisję Skrutacyjną o przystąpienie do pracy i przygotowanie kart do głosowania.   

 

Wiceprzewodniczący Rady ogłosił 5 minutową  przerwę.  

 

 

6.3.głosowanie i ogłoszenie jego wyników 

 

Wiceprzewodniczący Rady wznowił obrady. 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik 

poprosił członków Komisji Skrutacyjnej o rozdanie kart do głosowania i poinformowanie 

radnych o zasadach głosowania.  

 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej – Andrzej Rudnicki  

przedstawił regulamin głosowania w sprawie odwołania członka Zarządu Powiatu w Myśli-

borzu. (załącznik Nr12 do niniejszego protokołu). 
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Przekazał, że radni będą wyczytywani z listy z imienia i nazwiska i proszeni o podchodzenie 

do urny i wrzucanie kart do głosowania. 

Ogłosił, że według listy obecności obecnych na sesji jest 18 radnych. Radny Z. Siarkiewicz 

zgłaszał opuszczenie obrad.  

 

 

Po przeprowadzonym  głosowaniu Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej ogłosił że z pośród 

18 kart do głosowania zostało wykorzystanych 13 kart. Pozostałe 5 karty nie wypełnione 

zostały przedarte i wyrzucone.   

 

Przewodniczący Rady ogłosił 5 minutową przerwę na obliczenie głosów i podanie wyników 

głosowania przez Komisję Skrutacyjną.  

 

(Karty do głosowania stanowią załącznik Nr 13  do protokołu.) 

 

Po przerwie,  

 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej – Andrzej Rudnicki 

odczytał protokół z ustalenia wyników głosowania w sprawie odwołania członka Zarządu 

Powiatu w Myśliborzu radnego Krzysztofa Mrzygłoda  sporządzony na sesji w dniu 28 

czerwca 2017 roku  (załącznik  nr 14  do niniejszego protokołu) 

Stwierdził, że w głosowaniu tajnym radny Krzysztof Mrzygłód  został odwołany z członka 

Zarządu Powiatu w Myśliborzu. 

 

6.4.podjęcie uchwały w sprawie 

 

Kolejno, Przewodniczący Rady  

przystąpił do głosowania projektu uchwały w sprawie stwierdzenia odwołania członka Zarzą-

du Powiatu w Myśliborzu.  

Za podjęciem projektu uchwały głosowało – 10 radnych, przeciw – 2 radnych, 2 radnych 

wstrzymało się od głosu. 1 radny nie brał udziału w głosowaniu.  Podczas głosowania obec-

nych było 14 radnych.  

 

Uchwała Nr XL/225/2017 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 28 czerwca 2017 roku                   

w sprawie stwierdzenia odwołania członka Zarządu Powiatu w Myśliborzu. (załącznik  

nr 15  do niniejszego protokołu) 

 

 

Kolejno, 

 

Starosta Myśliborski – Danuta Patkowska  

Zgłosiła wniosek formalny o zmianę porządku sesji poprzez wprowadzenie w punkcie 7 

wniosku o powołanie członka Zarządu Powiatu w Myśliborzu.  

Punkt 7 otrzyma następujące brzmienie: 

„7.  Powołanie Członka Zarządu Powiatu  w Myśliborzu. 

7.1. Wniosek Starosty Myśliborskiego przedstawiający kandydata,  

7.2. Wybór Komisji Skrutacyjnej, 

7.3. Sporządzenie kart do głosowania, 
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7.4. Głosowanie i ogłoszenie jego wyników, 

7.5.Podjęcie uchwały sprawie  wyboru  członka Zarządu Powiatu w Myśliborzu”. 

 

Kolejno  

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik  

zarządził głosowanie zaproponowanych zmian do porządku sesji.  

 

Za wprowadzeniem do porządku sesji punktu dotyczącego odwołania członka Zarządu Po-

wiatu w Myśliborzu o brzmieniu:  

„7.  Powołanie Członka Zarządu Powiatu  w Myśliborzu. 

7.1. Wniosek Starosty Myśliborskiego przedstawiający kandydata,  

7.2. Wybór Komisji Skrutacyjnej, 

7.3. Sporządzenie kart do głosowania, 

7.4. Głosowanie i ogłoszenie jego wyników, 

7.5.Podjęcie uchwały sprawie  wyboru  członka Zarządu Powiatu w Myśliborzu”. 

głosowało – 10 radnych, przeciw – 1, 2 radnych wstrzymało sie od głosu.  

 

W wyniku głosowania wniosek został wprowadzony do porządku sesji.  

 

Ad. 7 

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu:  

 

„7.  Powołanie Członka Zarządu Powiatu  w Myśliborzu. 

 

 

7.1. Wniosek Starosty Myśliborskiego przedstawiający kandydata,  

 

Starosta Myśliborski zaproponowała kandydaturę radnego Ryszarda Wiśniaka – doświadczo-

ny samorządowiec, wieloletni radny Rady Miejskiej w Barlinku, radny Rady Powiatu  w My-

śliborzu. Swoim doświadczeniem będzie bardzo niezbędny w działaniach pracy Zarządu Po-

wiatu. 

 

7.1.wybór komisji skrutacyjnej, 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik    

Zgłosił wniosek, aby do pracy przy wyborze członka Zarządu Powiatu przystąpiła ta sama 

Komisja Skrutacyjna co w głosowaniu w sprawie odwołania członka Zarządu Powiatu w My-

śliborzu radnego K.Mrzygłoda, w składzie: Andrzej Rudnicki, Andrzej Potyra  i Tomasz Ja-

rema. 

 

Za wnioskiem Przewodniczącego Rady głosowało – 12 radnych, przeciw – 1, 1 radny 

wstrzymał się od głosu. 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik 

Zapytał radnego Ryszarda Wiśniaka, czy wyraża zgodę na kandydowanie na członka Zarządu 

Powiatu w Myśliborzu.  

 

Radny – Ryszard Wiśniak  

Wyraził zgodę. 
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7.2.sporządzenie kart do głosowania, 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik 

poprosiła Komisję Skrutacyjną o przystąpienie do pracy i przygotowanie kart do głosowania.   

 

Przewodniczący Rady ogłosił 5 minutową  przerwę.  

 

 

7.3.głosowanie i ogłoszenie jego wyników 

 

Przewodniczący Rady wznowił obrady. 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik 

poprosił członków Komisji Skrutacyjnej o rozdanie kart do głosowania i poinformowanie 

radnych o zasadach głosowania.  

 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej – Andrzej Rudnicki  

przedstawił regulamin głosowania w sprawie powołania  członka Zarządu Powiatu w Myśli-

borzu. (załącznik Nr 16 do niniejszego protokołu). 

Przekazał, że radni będą wyczytywani z listy z imienia i nazwiska i proszeni o podchodzenie 

do urny i wrzucanie kart do głosowania. 

Ogłosił, że według listy obecności obecnych na sesji podczas głosowania jest 13 radnych.  

 

Przewodniczący Rady ogłosił 5 minutową przerwę na obliczenie głosów i podanie wyników 

głosowania przez Komisję Skrutacyjną.  

 

(Karty do głosowania stanowią załącznik Nr 17  do protokołu.) 

 

Po przerwie,  

 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej – Andrzej Rudnicki 

odczytał protokół z ustalenia wyników głosowania w sprawie wyboru  członka Zarządu Po-

wiatu w Myśliborzu radnego Ryszarda Wiśniaka  sporządzony na sesji w dniu 28 czerwca 

2017 roku  (załącznik  nr 18  do niniejszego protokołu) 

Stwierdził, że w głosowaniu tajnym radny Ryszard Wiśniak  został wybrany na członka Za-

rządu Powiatu w Myśliborzu. 

 
7.4.podjęcie uchwały w sprawie 

 

Kolejno, Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik   

przystąpił do głosowania projektu uchwały w sprawie wyboru członka Zarządu Powiatu w 

Myśliborzu.  

Za podjęciem projektu uchwały głosowało – 10 radnych, przeciw – 1 radny, 1 radny wstrzy-

mał się od głosu. 1 radny nie brał udziału w głosowaniu.  Podczas głosowania obecnych było 

13 radnych.  

 



17 

 

Uchwała Nr XL/226/2017 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 28 czerwca 2017 roku                   

w sprawie wyboru członka Zarządu Powiatu w Myśliborzu. (załącznik  nr 19  do niniej-

szego protokołu) 

 

Starosta Myśliborski – Danuta Patkowska 

Zgłosiła wniosek formalny o wprowadzenie  do porządku sesji do punktu 8;  wniosku Staro-

sty o odwołanie członka Zarządu Powiatu w Myśliborzu radnego Wojciecha Wojtkiewicza. 

Kolejno Starosta Myśliborski odczytała treść swojego wniosku o odwołanie członka Zarządu 

Powiatu w Myśliborzu. ( wniosek stanowi załącznik Nr 20 do protokołu) 

Punkt 8 otrzyma następujące brzmienie: 

„8.  Odwołanie Członka Zarządu Powiatu  w Myśliborzu Pana Wojciecha Wojtkiewicza. 

8.1. Wybór Komisji Skrutacyjnej, 

8.2. Sporządzenie kart do głosowania, 

8.3. Głosowanie i ogłoszenie jego wyników, 

8.4.Podjęcie uchwały sprawie  stwierdzenia odwołania członka Zarządu Powiatu w Myślibo-

rzu”. 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik  

zarządził głosowanie zaproponowanych zmian do porządku sesji.  

 

Za wprowadzeniem do porządku sesji punktu dotyczącego odwołania członka Zarządu Po-

wiatu w Myśliborzu o brzmieniu:  

„8.  Odwołanie Członka Zarządu Powiatu  w Myśliborzu Pana Wojciecha Wojtkiewicza. 

8.1. Wybór Komisji Skrutacyjnej, 

8.2. Sporządzenie kart do głosowania, 

8.3. Głosowanie i ogłoszenie jego wyników, 

8.4.Podjęcie uchwały sprawie  stwierdzenia odwołania członka Zarządu Powiatu w Myślibo-

rzu” głosowało – 10 radnych, przeciw – 3, nikt z radnych nie wstrzymał sie od głosu. Na Sali 

obecnych 13 radnych.  

 

W wyniku głosowania wniosek został wprowadzony do porządku sesji.  

 

Ad. 8 

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu:  

 

8.  Odwołanie Członka Zarządu Powiatu  w Myśliborzu Pana Wojciecha Wojtkiewicza. 

 

8.1. Wybór Komisji Skrutacyjnej, 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik    

Zgłosił wniosek, aby do pracy przy wyborze członka Zarządu Powiatu przystąpiła ta sama 

Komisja Skrutacyjna co w poprzednim głosowaniu w składzie: Andrzej Rudnicki, Andrzej 

Potyra  i Tomasz Jarema. 

 

Za wnioskiem  Przewodniczącego Rady głosowało – 11 radnych, przeciw – 0, 2 radnych 

wstrzymało się od głosu. 

 

 

Następnie, Przewodniczący Rady ogłosił 5 minut przerwy. 
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8.2.sporządzenie kart do głosowania, 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik 

poprosiła Komisję Skrutacyjną o przystąpienie do pracy i przygotowanie kart do głosowania.   

 

Przewodniczący Rady ogłosił 5 minutową  przerwę.  

 

 

8.3.głosowanie i ogłoszenie jego wyników 

 

Przewodniczący Rady wznowił obrady. 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik 

poprosił członków Komisji Skrutacyjnej o rozdanie kart do głosowania i poinformowanie 

radnych o zasadach głosowania.  

 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej – Andrzej Rudnicki  

przedstawił regulamin głosowania w sprawie odwołania członka Zarządu Powiatu w Myśli-

borzu radnego Wojciecha Wojtkiewicza. (załącznik Nr 21  do niniejszego protokołu). 

Przekazał, że radni będą wyczytywani z listy z imienia i nazwiska i proszeni o podchodzenie 

do urny i wrzucanie kart do głosowania. 

Ogłosił, że według listy obecności obecnych na sesji jest 13 radnych.  

 

Przewodniczący Rady ogłosił 5 minutową przerwę na obliczenie głosów i podanie wyników 

głosowania przez Komisję Skrutacyjną.  

 

(Karty do głosowania stanowią załącznik Nr 22  do protokołu.) 

 

Po przerwie,  

 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej – Andrzej Rudnicki 

odczytał protokół z ustalenia wyników głosowania w sprawie odwołania członka Zarządu 

Powiatu w Myśliborzu radnego Wojciecha Wojtkiewicza   sporządzony na sesji w dniu 28 

czerwca 2017 roku  (załącznik  nr 23  do niniejszego protokołu) 

Stwierdził, że w głosowaniu tajnym radny Wojciech Wojtkiewicz  został odwołany z członka 

Zarządu Powiatu w Myśliborzu. 

 

8.4.podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia  odwołania członka Zarządu Powia-

tu w Myśliborzu  

 

Kolejno, Przewodniczący Rady  

przystąpił do głosowania projektu uchwały w sprawie stwierdzenia odwołania członka Zarzą-

du Powiatu w Myśliborzu.  

Za podjęciem projektu uchwały głosowało – 10 radnych, przeciw – 3 radnych,  nikt z radnych  

nie wstrzymał się od głosu..  Podczas głosowania obecnych było 13 radnych.  
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Uchwała Nr XL/227/2017 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 28 czerwca 2017 roku                   

w sprawie stwierdzenia odwołania członka Zarządu Powiatu w Myśliborzu. (załącznik  

nr 24  do niniejszego protokołu) 

 

 

Kolejno  

Starosta Myśliborski – Danuta Patkowska  

Zgłosiła wniosek formalny o zmianę porządku sesji poprzez wprowadzenie w punkcie 7 

wniosku o powołanie członka Zarządu Powiatu w Myśliborzu.  

Punkt 9 otrzyma następujące brzmienie: 

„9.  Powołanie Członka Zarządu Powiatu  w Myśliborzu. 

9.1. Wniosek Starosty Myśliborskiego przedstawiający kandydata 

9.2. Wybór Komisji Skrutacyjnej, 

9.3. Sporządzenie kart do głosowania, 

9.4. Głosowanie i ogłoszenie jego wyników, 

9.5.Podjęcie uchwały sprawie  wyboru  członka Zarządu Powiatu w Myśliborzu”. 

 

Kolejno  

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik  

zarządził głosowanie zaproponowanych zmian do porządku sesji.  

 

Za wprowadzeniem do porządku sesji punktu dotyczącego odwołania członka Zarządu Po-

wiatu w Myśliborzu o brzmieniu:  

„ 9.  Powołanie Członka Zarządu Powiatu  w Myśliborzu. 

9.1. Wniosek Starosty Myśliborskiego przedstawiający kandydata 

9.2. Wybór Komisji Skrutacyjnej, 

9.3. Sporządzenie kart do głosowania, 

9.4. Głosowanie i ogłoszenie jego wyników, 

9.5.Podjęcie uchwały sprawie  wyboru  członka Zarządu Powiatu w Myśliborzu”. 

głosowało – 10 radnych, przeciw – 3, nikt nie  wstrzymał sie od głosu.  

 

W wyniku głosowania wniosek został wprowadzony do porządku sesji.  

 

Ad. 9 

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu:  Powołanie Członka Zarządu Powiatu  w My-

śliborzu. 

 

9.1. Wniosek Starosty Myśliborskiego przedstawiający kandydata 

 

Starosta Myśliborski zaproponowała kandydaturę radnej Alicji Prill – doświadczony samo-

rządowiec, swoim doświadczeniem pokazała, że posiada ogromną wiedzę, która zostanie wy-

korzystana w pracy jako członek Zarządu Powiatu. 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik  

Zapytał, czy radna Alicja Prill wyraża zgodę na kandydowanie na członka Zarządu Powiatu w 

Myśliborzu.  

 

Radna  - Alicja Prill  

Wyraziła zgodę. 
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9.2.wybór komisji skrutacyjnej, 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik    

Zgłosił wniosek, aby do pracy w komisji skrutacyjnej  przy wyborze członka Zarządu Powia-

tu przystąpiła ta sama Komisja Skrutacyjna co w poprzednim głosowaniu w składzie: Andrzej 

Rudnicki, Andrzej Potyra  i Tomasz Jarema. 

 

Radny Andrzej Rudnicki, Radny Andrzej Potyra i Tomasz Jarema wyrazili zgodę do pracy w 

Komisji Skrutacyjnej.  

 

Za wnioskiem  głosowało – 12 radnych, przeciw – 1, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

 

 

9.3.sporządzenie kart do głosowania, 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik 

poprosił Komisję Skrutacyjną o przystąpienie do pracy i przygotowanie kart do głosowania.   

 

Przewodniczący Rady ogłosił 5 minutową  przerwę.  

 

 

9.4.głosowanie i ogłoszenie jego wyników 

 

Przewodniczący Rady wznowił obrady. 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik 

poprosił członków Komisji Skrutacyjnej o rozdanie kart do głosowania i poinformowanie 

radnych o zasadach głosowania.  

 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej – Andrzej Rudnicki  

przedstawił regulamin głosowania w sprawie powołania  członka Zarządu Powiatu w Myśli-

borzu. (załącznik Nr 25 do niniejszego protokołu). 

Przekazał, że radni będą wyczytywani z listy z imienia i nazwiska i proszeni o podchodzenie 

do urny i wrzucanie kart do głosowania. 

Ogłosił, że według listy obecności obecnych na sesji podczas głosowania jest 13 radnych.  

 

Przewodniczący Rady ogłosił 5 minutową przerwę na obliczenie głosów i podanie wyników 

głosowania przez Komisję Skrutacyjną.  

 

(Karty do głosowania stanowią załącznik Nr 26  do protokołu.) 

 

Po przerwie,  

 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej – Andrzej Rudnicki 

odczytał protokół z ustalenia wyników głosowania w sprawie wyboru  członka Zarządu Po-

wiatu w Myśliborzu radnej Alicji Prill  sporządzony na sesji w dniu 28 czerwca 2017 roku  

(załącznik  nr 27  do niniejszego protokołu) 
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Stwierdził, że w głosowaniu tajnym radny Alicja Prill  została wybrana na członka Zarządu 

Powiatu w Myśliborzu. 

 

9.5. Podjęcie uchwały sprawie  wyboru  członka Zarządu Powiatu w Myśliborzu. 

 

Kolejno, Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik   

Odczytał projekt uchwały i przystąpił do głosowania projektu uchwały w sprawie wyboru 

członka Zarządu Powiatu w Myśliborzu.  

Za podjęciem projektu uchwały głosowało – 10 radnych, przeciw – 2 radnych, 2 radnych 

wstrzymało się od głosu.  Podczas głosowania obecnych było 14 radnych.  

 

Uchwała Nr XL/228/2017 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 28 czerwca 2017 roku                   

w sprawie wyboru członka Zarządu Powiatu w Myśliborzu. (załącznik  nr 28  do niniej-

szego protokołu) 

 

 

Starosta Myśliborski – Danuta Patkowska 

Zaproponowała wprowadzenie do porządku obrad do punktu 10 Podjęcie uchwały w sprawie  

wskazania etatowego członka Zarządu Powiatu w Myśliborzu.  

Odczytała treść projektu uchwały.  

Przedłożyła  wniosek i projekt uchwały w tej sprawie.  

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik   

Zarządził głosownie wprowadzenie do porządku sesji w punkcie 10 Podjęcie uchwały w 

sprawie wskazania etatowego członka Zarządu Powiatu w Myśliborzu. Za wnioskiem głoso-

wało – 10 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 4 radnych.  

 

Ad.  10 

Podjęcie uchwały w sprawie wskazania etatowego członka Zarządu Powiatu w Myślibo-

rzu. 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik   

odczytał treść projektu uchwały. 

 

Radny – Krzysztof Mrzygłód 

poprosił Starostę Myśliborskiego o informacje ile rocznie będzie kosztował etat członka Za-

rządu Powiatu.  

 

Starosta Myśliborski – Danuta Patkowska 

Przekazała, że uchwała o wskazaniu etatowego członka Zarządu Powiatu w Myśliborzu  nie 

została jeszcze podjęta, a umowa nie została jeszcze podpisana. 

 

Radny – Krzysztof Mrzygłód 

Przekazał, że nie sądzi żeby przy ustalaniu propozycji objęcia stanowiska etatowego członka 

Zarządu nie podano wysokości wynagrodzenia, poprosił o szacowaną kwotę tego kontraktu.  

 

Starosta Myśliborski – Danuta Patkowska 
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Przekazała, że nie udzieli takiej informacji ponieważ projekt uchwały nie został jeszcze pod-

jęty i nie podjęto również rozmów w tej sprawie.  

 

Radny – Krzysztof Mrzygłód 

Poprosił o podanie informacji jakie wynagrodzenie zaproponuje Starosta Myśliborski przy 

podpisaniu tej umowy.  

 

Starosta Myśliborski – Danuta Patkowska 

Przekazała, że po raz trzeci nie będzie powtarzała tego samego wobec tego składa wniosek o 

zamkniecie dyskusji. 

 

Za wnioskiem za zamknięciem dyskusji głosowało – 9 radnych, przeciw – 1 radny, 4 radnych 

wstrzymało się od głosu.  

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik   

Zarządził głosownie. Za podjęciem uchwały w sprawie wskazania etatowego  członka Zarzą-

du Powiatu w Myśliborzu głosowało – 9, przeciw – 0, 3 radnych wstrzymało się od głosu.  

 

Uchwała Nr 229/2017 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 28 czerwca 2017 roku w spra-

wie wskazania etatowego  członka Zarządu Powiatu w Myśliborzu – załącznik nr 28 do 

protokołu.  

 

Starosta Myśliborski – Danuta Patkowska 

Zgłosiła wniosek o przesuniecie punktu: Odpowiedzi na interpelacje  i zapytania radnych do 

punktu 13 porządku sesji, po punkcie dot. podjęcia uchwał.  

 

Za wnioskiem Starosty Myśliborskiego głosowało – 12 radnych, przeciw – 0, nikt nie 

wstrzymał się od głosu.  

 

 

Ad. 11 

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu:  Rozpatrzenie sprawozdania finansowego 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2016r.:  
 

 11.1. zapoznanie się z treścią uchwały składu Orzekającego RIO w Szczecinie w 

sprawie wydania opinii  o przedłożonym przez Zarząd  sprawozdaniu z wykonania bu-

dżetu Powiatu Myśliborskiego za 2016 rok wraz z informacją o stanie mienia; 

 

Wiceprzewodniczący Rady – Robert Dudek  

odczytał treść uchwały składu Orzekającego RIO w Szczecinie w sprawie wydania opinii  o 

przedłożonym przez Zarząd  sprawozdaniu z wykonania budżetu Powiatu Myśliborskiego za 

2016 rok wraz z informacją o stanie mienia (załącznik Nr 29 do protokołu) 

 

 11.2. przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium dla 

Zarządu Powiatu w Myśliborzu; 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik 

Odczytał treść wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium dla Zarządu Powiatu w 

Myśliborzu. (załącznik Nr 30  do protokołu) 
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Starosta Myśliborski – Danuta Patkowska 

zwróciła uwagę, że nikt z członków Komisji Rewizyjnej nie miał odwagi być na sesji podczas 

realizacji tego punktu i odczytać opinii Komisji dotyczącej  absolutorium. Komisja Rewizyjna 

działa w nieznanych okolicznościach i w bardzo specyficznych miejscach, Urząd nie posiada 

dokumentacji  pracy Komisji Rewizyjnej w oparciu o  jakie dokumenty sporządziła swoją 

opinię. Komisja  Rewizyjna w swojej opinii w wielu wypadkach kłamie.  

Kolejno przekazała, że  Komisja  Rewizyjna po opracowaniu wniosku o nie udzielenie abso-

lutorium dla Zarządu Powiatu w Myśliborzu nie przed Łożyła niniejszej opinii ani do Biura 

obsługi rady i zarządu, ani Staroście czy tez dla Zarządu Powiatu celem odniesienia do tego. 

Kolejno, Starosta poinformowała, że przygotowała wniosek do Prokuratury celem ustalenia 

gdzie znajduje się pełna dokumentacja  związana z pracą Komisji rewizyjnej.   

Szerzej odniosę się w punkcie dyskusja. 

 

 11.3. zapoznanie się z treścią uchwały składu Orzekającego RIO w Szczecinie w 

sprawie wyrażenia opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Myśliborzu; 

 

Wiceprzewodniczący Rady – Arkadiusz Mazepa  

odczytał treść uchwały składu Orzekającego RIO w Szczecinie w sprawie wyrażenia opinii o 

wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Myśliborzu. (załącznik Nr 31  do protokołu) 

 

 

 11.4. dyskusja; 

 

Starosta Myśliborski – Danuta Patkowska  

przekazała, że odniesie się do treści wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Myśliborzu. 

Budżet Powiatu Myśliborskiego na 2016 rok zamknął się kwotą po stronie dochodów 

70.724.215,69 zł. po stronie wydatków 66.319.613,91 zł. Za 2016 rok została wypra-

cowana nadwyżka budżetowa w wysokości 4.404.601,78 zł. W 2016 roku zostały wyku-

pione obligacje oraz spłacone kredyty w wysokości 2.407.418,64 zł.(w tym wcześniejsza 

spłata kredytów w kwocie 700.000 zł. a tym samym dług Powiatu zmniejszył się do 

kwoty 28.797.026,51 zł. Dochody Powiatu w 2016 roku zostały wypracowane o ok. 

2.700.000 zł. wyższe w stosunku do roku 2015. Wynik bieżący budżetu to kwota na plus 

ponad 4.260.000 zł. W 2016 roku Zarząd zrealizował szereg inwestycji: m.in. inwestycje w 

placówkach oświatowych w Dębnie, Myśliborzu i Barlinku (dodatkowo pozyskał dotację z 

gminy Dębno na przystosowanie pomieszczeń w budynku ZSP Nr l w Dębnie na potrzeby 

nowoutworzonej Szkoły Specjalnej w wysokości 200.000 zł.), inwestycje drogowe na 

które pozyskał środki z gmin, zrealizował kolejny etap inwestycji pn." Modernizacja 

budynku przy ul. Północnej w Myśliborzu) - dokonana został adaptacja l piętra budynku 

w którym umieszczono nowopowstałą jednostkę Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego, przekazano dotację na zakupy inwestycyjne spółkom z o.o. Szpitalowi w 

Barlinku i w Dębnie. 

Inwestycje zrealizowane przez Zarząd w 2016 roku:  

a. inwestycje drogowe: 

1) Budowa chodnika  ul.  Gorzowska w m.  Nowogródek Pomorski -    wartość 

inwestycji   21.398,06   zł.   (dofinansowanie   w   wys.13   tyś  zł.  firma   FARM 

EQUIPMENT INTERNATIONAL- wkład własny Powiatu 8.398,06 zł.), 

2) Budowa chodnika w m. Krześnica - wartość inwestycji 48.732,39 zł. (100% 

Gmino Dębno) 

3) Budowa chodnika w m. Oborzany - wartość inwestycji 59.595 zł. (100% Gmina 

Dębno) 
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4) Budowa chodnika w m. Warnice - wartość inwestycji 29.040 zł. (100% Gmina 

Dębno) 

5) Przebudowa chodnika w m.Cychry - wartość inwestycji 41.500 zł. (100% Gmina 

Dębno) 

6) Budowa chodnika w m. Ławy - wartość inwestycji 41.858,81 zł. (50% Gmina  

Myślibórz wkład własny Powiatu 20.929,41 zł.) 

7) Budowa chodnika w m. Nowogródek Pomorski - wartość inwestycji 23.949,99 

zł. (dofinansowanie z Gminy Nowogródek Pomorski 10.000 zł., wkład własny 

Powiatu 13.949,99 zł.) 

8) Poprawa stanu technicznego obiektu mostowego w m. Reczyce - wartość 

inwestycji 32.676,18 zł. (100% środki własne Powiatu) 

9) Przebudowa chodnika w pasie drogi powiatowej Nr 2116Z w m. Karsko - 

wartość inwestycji 33.819,90 zł.  (dofinansowanie 50% Gmina Nowogródek  

Pomorski - wkład własny Powiatu 16.909,95 zł.) 

10) Przebudowa chodnika w pasie drogi powiatowej Nr 2139Z w m. Cychry - 

wartość inwestycji 17.830,82 zł. (100% Gmina Dębno) 

11) Przebudowa  drogi  powiatowej  Nr  1565Z w  m.   Kierzków - wartość 

inwestycji 31.758,80 z\.(dof. 50% Gmina Myślibórz - wkład własny Powiatu 

15.879,40 zł.) 

12) Przebudowa drogi powiatowej w m. Moczkowo - wartość inwestycji  

50.550,55 zł. (dof.  Gmina Barlinek 19.982,89 zł. - wkład własny Powiatu 

30.567,66 zł.) 

13) Przebudowa  drogi  powiatowej  Nr 2113Z w  m.  Łubianka - wartość 

inwestycji 31.739,90 zł. (50% Gmina Barlinek - wkład własny 15.869,95 zł.) 

14) Przebudowa drogi powiatowej Nr 2113Z w technologii mikrodywanika na 

zimno - wartość inwestycji 103.885,31 zł. (100% wkład własny) 

15) Przebudowa  drogi  powiatowej  Nr  2148 Z w  m.  Strapię - wartość 

inwestycji 14.460,37 zł. (50% Gmina Barlinek-wkład własny 7.230,19 zł.) 

16) Przebudowa drogi powiatowej Nr 2151Z w m. Osina - wartość inwestycji 

15.399,92 zł. (50% Gmina Barlinek - wkład własny 7.699,96 zł.) 

17) Przebudowa i budowa chodników w ciągu drogi powiatowej Nr 2116Z w  

m. Karsko na łącznej długości 550m - wartość inwestycji 24.946,55 zł. (100% 

wkład własny) 

Łącznie inwestycje na drogach powiatowych zostały zrealizowane w wysokości 

623.142,55 zł i zostały sfinansowane ze środków własnych w kwocie 298.942,61 zł. i z 

dotacji z Gmin w wysokości 311.199,94 zł. oraz z firmy prywatnej w kwocie 13.000 zł. 

Gmina Myślibórz przekazała dotację w kwocie 36.808,80 zł. na łączną wartość inwe-

stycji 73.617,61 zł. 

Gmina Dębno przekazała dotację w kwocie 196.698,21 zł. na łączną wartość inwe-

stycji 196.698,21 zł. tj. 100% dofinansowania 

Gmina Barlinek przekazała dotację w kwocie 50.782,99 zł. na łączną wartość inwe-

stycji 112.150,74 zł. 

Gmina Nowogródek Pomorski przekazała dotację w kwocie 26.909,95 zł. na łączną wartość 

inwestycji 207.999,81 zł. 

Gmina Boleszkowice zrealizowano inwestycję o wartości 32.676,18 zł. ze środków wła-

snych Powiatu. 

 

b. inwestycje w jednostkach l placówkach oświatowych: 

1) Wymiana instalacji elektrycznej w budynku Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych  

Nr l ul. Zachodnia w Dębnie, wymiana okładzin ścian oraz montaż drzwi 3- 
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skrzydłowych - wartość inwestycji 229.291,41 zł. 

2) Modernizacja      pomieszczeń     sanitarnych     oraz     korytarzy ciągów 

komunikacyjnych na l i II piętrze budynku szkoły przy ul. Szosowej w Barlinku - 

wartość inwestycji 138.882,83 zł. 

3) Dostosowanie pomieszczeń w budynku ZSP Nr l przy ul. Mickiewicza 33 w  

Dębnie  do  potrzeb  szkół specjalnych - wartość  inwestycji  203.549,32  zł.  

sfinansowana z dotacji z Gminy Dębno 

4) Wymiana wentylacji w budynku Domu Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu - 

inwestycja zrealizowana częściowo w wysokości 62.480,36 zł. 

 

c. inwestycje jednostkach z zakresu pomocy społecznej 

1) Wykonanie dokumentacji technicznej windy w budynku Regionalnej Placówki  

Opiekuńczo-Terapeutycznej w Dębnie - kwota 13.284 zł. 

2) Zakup i montaż kotła parowego w Domu Pomocy Społecznej w Myśliborzu - 

wartość zakupu 125.820 zł. (jako wydatek niewygasający - Fa styczeń 2017 

rok). 

d. pozostałe   inwestycje   w   zakresie   bezpieczeństwa   publicznego, 

ochrony zdrowia oraz administracji publicznej 

1) Modernizacja  i  wyposażenie  pomieszczeń  PSP w  Myśliborzu  oraz  remont bu-

dynku posterunku JRG PSP w Dębnie - wartość inwestycji 40.000 zł. 

2) Adaptacja   budynku   byłej   bursy   na   siedzibę   Starostwa   Powiatowego   i  

powiatowych jednostek organizacyjnych - wartość inwestycji 1.054.382,88 zł. 

3) Zakup dwóch zestawów komputerowych do Wydziału Geodezji (dotacja celowa  

z budżetu państwa) - wartość zakupu 8.529,98 zł. 

4) Dotacje na zakupy inwestycyjne dla szpitali w Dębnie i Barlinku spółek z o.o. - 

łączna wysokość dotacji 610.000 zł. 

Odnosząc się do poszczególnych zagadnień poruszonych we wniosku komisji rewizyj-

nej, którego ani komisja ani przewodniczący rady nie udostępniła radnym stwierdzam: 

Wciągu roku budżetowego dokonano siedmiu zmian Uchwałami Rady oraz 39 

zmian uchwałami Zarządu (7 UZ to zmiany planu finansowego na podstawie UR). Śred-

nia zmian budżetu uchwałami w ciągu ostatnich sześciu lat to 48 rocznie 

Wpływy z tytułu opłaty eksploatacyjnej za wydobyte węglowodory w 2016 roku 

Powiat otrzymał w wysokości 1.873.714,61 zł. i stanowią one 2,7% wykonanych docho-

dów Powiatu ogółem. Informację dotyczącą opłaty za wydobyte węglowodory PGNiG 

sporządziło 15 lipca 2016 roku natomiast środki finansowe wpłynęły na konto Powiatu w 

dniu 28 lipca 2016 roku. Zarząd Powiatu przygotował projekt Uchwały Rady Powiatu 

w dniu 25 lipca 2016 roku obejmujący wprowadzenie do planu dochodów w/w i po raz 

pierwszy procedowany był na sesji RP w dniu 27 lipca 2016 roku. Ostatecznie Rada Po-

wiatu wprowadziła w/w dochody do planu dochodów w dniu 28 października 2016 roku 

(wyłączna kompetencja organu stanowiącego). Chciałabym nadmienić i przypomnieć 

Państwu że to Radni mieli obawy co do przedwczesnego wprowadzania tych środków 

ponieważ nie było ich „fizycznie" na rachunku bankowym i niektórzy Radni wnioskowa-

li o wstrzymanie się do momentu ich wpływu na konto. To nie Zarząd spowodował 

tak późne rozdysponowanie wpływów z opłaty eksploatacyjnej tylko Rada Powiatu. 

Zarząd zainicjował rozdysponowanie tych środków już w miesiącu lipcu po uzyskaniu 

informacji o rzeczywistym i realnym wypracowaniu tych środków. 

Komisja rewizyjna stwierdziła cyt. „Stan niepewności sytuacji finansowej Powiatu, 

spowodowanej opóźnieniem odprowadzenia do budżetu m.in.  opłat  eksploata-

cyjnych" i jest to kłamstwo! 

Dochody majątkowe 
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Jeżeli chodzi o kształtowanie się dochodów majątkowych w latach 2015 -2016, chciała-

bym zwrócić uwagę iż dochody majątkowe w 2016 roku zostały wypracowane w wyso-

kości 584.883 zł. natomiast na wykonanie w 2015 roku dochodów majątkowych 

wpływ miał przede wszystkim zwrot środków z NFOŚ i GW w wysokości ok. 1.280.000 

zł. z tytułu rozliczonej inwestycji pn. Termomodernizacja budynków użyteczności pu-

blicznej" współfinansowanej ze środków pochodzących z budżetu Unii Europejskiej, 

które to w części zostały zwrócone po stronie wydatków partnerom projektu - gminom. 

Nie można oceniać i porównywać poszczególnych lat bez szczegółowego rozeznania przyczyn 

powstania danego zjawiska. 

Ocena stopnia realizacji zadań zapisanych w budżecie Udzielenie dotacji podmiotowej z budże-

tu powiatu myśliborskiego dla niepublicznej jednostki systemu oświaty przez Zarząd Powiatu. 

Szkoła Podstawowa Specjalna Towarzystwa Salezjańskiego im. Świętego Jana Bosko w 

Dębnie rozpoczęła działalność z dniem 01.09.2016 roku. Zarząd Powiatu podjął decy-

zję o udzieleniu dotacji Szkole Specjalnej od dnia 01 września. Do placówki tej uczęsz-

czają dzieci, które do tej pory musiały dojeżdżać codziennie do szkoły ok. 120 km. Jest to 

pomoc i wsparcie udzielone dzieciom wymagającym specjalnej opieki i na które to dzieci 

naliczono subwencję oświatową. 

Zgodnie z art. 90 ust 2g ustawy o systemie oświaty na wniosek osoby prowadzącej szko-

łę, organ wykonawczy jednostki samorządu terytorialnego właściwej do udzielenia 

dotacji może udzielić dotację w terminie wcześniejszym niż od początku następnego roku 

budżetowego. 

Kolejnym zagadnieniem poruszanym w opinii komisji rewizyjnej jest nie-

dokonanie zwrotu nienależnie uzyskanej kwoty części oświatowej subwencji ogólnej za 

2012 rok za MÓW w Renicach. Powiat otrzymał Decyzję Ministra Rozwoju i Finansów w 

dniu 05 grudnia 2016 roku w związku z którą złożył wniosek o ponowne rozpatrzenie 

sprawy, co wstrzymuje realizację decyzji do momentu rozpatrzenia sprawy zwrotu nie-

należnie uzyskanej kwoty części oświatowej subwencji ogólnej i nie powoduje naliczania 

odsetek oraz innych kosztów z tym związanych, co wielokrotnie członkom komisji było 

wyjaśniane, więc skąd miał wynikać obowiązek zwrotu? 

W 2016 roku w budżecie Powiatu zabezpieczone zostały środki w kwocie 

1.550.000,00 zł na realizację zadania inwestycyjnego pn. „Modernizacja drogi powia-

towej nr 1575Z w m. Mostkowo". 

Powyższa inwestycja zaplanowana została do realizacji z współfinansowaniem z Pro-

gramu rozwoju gminnej i powiatowej infrastruktury drogowej na lata 2016-2019-

dofinansowanie do 50% oraz z planowanych dofinansowaniem Gminy Barlinek w wyso-

kości 70% wkładu własnego 

Pierwszy termin naboru wniosków w Ramach Interreg V A Wspólny Sekretariat 

wskazał na początek roku 2016. Ostatecznie termin naboru wniosków przesunięty został 

na lipiec 2016 roku i w oparciu o tę wiedzę inwestycje drogowe planowane do wspólnego 

projektu z partnerem niemieckim zostały umieszczone w Wieloletniej Prognozie Finan-

sowej Powiatu Myśliborskiego w dniu 25 kwietnia 2016 roku. Złożenie wniosku o dofi-

nansowanie nastąpiło w roku 2016 ze wskazaniem terminu realizacji inwestycji pn. 

„Modernizacja drogi powiatowej nr 1575Z w m. Mostkowo" na rok 2017 co było pod-

stawą do wycofania inwestycji z budżetu na rok 2016. 

W sytuacji możliwości pozyskania dofinansowania w kwocie 85% celowym i gospo-

darnym wydaje się być odstąpienie przez Zarząd Powiatu od realizacji tego zadania z 

dofinansowaniem do 50% w 2016 roku. 

Komisja Rewizyjna w swojej opinii z dnia 13.06.2017 roku ws. wykonania budżetu Po-

wiatu Myśliborskiego w 2016 roku pisze, że Zarząd zaniechał realizacji w/w zadania w 

ramach Programu INTERREG V A Brandenburgia/Polska 2014-2020 co nie jest prawda. 
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Z dokumentacji wynika, że to właśnie Zarząd Powiatu zadbał o to, aby zadanie polega-

jące na modernizacji drogi powiatowej nr 1575Z w m. Mostkowo, przy uzyskaniu 85% 

dofinansowania o wartości 1.317.500 zł. pochodzącego ze źródeł zewnętrznych i przy jed-

nocześnie wkładzie własnym Powiatu w kwocie 116.250 zł było zrealizowane w sposób 

celowy i oszczędny z zachowaniem zasady uzyskiwania najlepszych efektów z danych na-

kładów oraz optymalnego doboru metod i środków służących osiągnięciu złożonych ce-

lów. 

Wykonanie wentylacji pomieszczeń w budynku Domu Wczasów Dziecięcych przy ul. Mar-

cinkowskiego 10 w Myśliborzu 

Plan jednostki budżetowej Domu Wczasów Dziecięcych na modernizację bu-

dynku Domu Wczasów Dziecięcych został zabezpieczony uchwałą Rady Powiatu w dniu 

20 czerwca 2016 roku. Dyrektor placówki odmówiła realizacji zadania związku z powyż-

szym 24.11.2016 roku decyzją Zarządu inwestycja została przekazana do realizacji 

CUW, a co za tym idzie środki na ten cel zostały przesunięte do CUW. 

Na wydłużający się okres samego rozpoczęcia a następnie wykonania inwestycji miał 

wpływ brak współpracy ze strony Dyrektora DWDz a szczegóły znane są Dyrektorowi 

CUW. 

19 grudnia 2016 roku wykonawca zgłosił gotowość do częściowego odbioru a 20 grud-

nia nastąpił częściowy odbiór inwestycji w związku z czym wykonawca wystawił fakturę 

na 
1
/2 kwoty wynikającej z umowy. W dniu 28.12.2016 r. wykonawca zgłosił gotowość 

do odbioru końcowego. 30.12.2016 roku komisja w składzie: wykonawca, inspektor nad-

zoru inwestorskiego oraz pracownik CUW nie dokonali odbioru końcowego inwestycji 

w związku nie wywiązaniem się wykonawcy z zapisów umowy.  

Zarząd Powiatu nie posiadał wiedzy o zagrożeniu niewywiązania się wykonawcy w termi-

nie z realizacji zapisów umowy, stąd też nie mógł umieścić w/w inwestycji w uchwale o 

wykazie wydatków niewygasających. A sesja na której taka uchwała została podjęta odbyła 

się w dniu 29 grudnia 2016 roku. 

Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego- zabezpieczenie środków na wydatki: 

Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego utworzone zostało uchwałą Rady 

Powiatu NR XX/120/2016 z dnia 20 czerwca 2016 roku w sprawie utworzenia Cen-

trum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego. Tego samego dnia Rada Powiatu uchwałą 

NR XX/124/2016 w sprawie zmiany w budżecie Powiatu Myśliborskiego na 2016 roku 

zabezpieczyła środki na wydatki, które zostały po likwidowanej z dniem 31.07.2016 roku 

jednostce budżetowej Powiatowym Centrum Obsługi Finansowo Administracyjnej w 

Myśliborzu w kwocie 208.294,84 zł. 

W dniu 26 lipca 2016 roku Dyrektor CUW złożył dwa wnioski o zmianie w planie finan-

sowym jednostki. 

Pierwszy wniosek, którego realizacja była w kompetencji Zarządu Powiatu w dniu 08 

sierpnia 2016 roku Zarząd uchwałą nr 115/361/2016 zabezpieczył kwotę 777.557,35 zł. 

Dokonanie zmian budżetowych na podstawie drugiego wniosku złożonego przez Dyrek-

tora CUW w dniu 26 lipca 2016 roku leżało w kompetencji Rady Powiatu. W związku z 

tym, iż Rada Powiatu robiła przerwy w obradach Zarząd Powiatu w dniu 22.08.2016 roku 

podjął uchwałę Nr 118/374/2016 roku i zabezpieczył w budżecie CUW kwotę 928.262,35 

zł. Dzięki działaniom Zarządu jednostka miała zabezpieczone środki na dalsze funkcjonowanie. 

Zarząd w tym momencie w przeciwieństwie do Rady Powiatu, bo w jej kompetencji  są 

przesunięcia pomiędzy działami klasyfikacji budżetowej, wykonał w całości  

przesunięcia z planów finansowych jednostek budżetowych powiatu w celu zagwaran-

towania funkcjonowania jednostki obsługującej. 
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W tym momencie ewidentnie widać, że niektórzy radni Rady Powiatu starali się 

utrudnić bieżące funkcjonowanie jednostek budżetowych powiatu myśliborskiego nie 

dokonując odpowiednich zmian budżetowych. 

Rada Powiatu podjęła uchwałę w zakresie wniosku złożonego przez Dyrektora CUW w dniu 

26.07.2016 roku - na sesji w dniu 28.10.2016 roku. 

Jednocześnie pragnę w tym momencie nadmienić, że to Rada Powiatu nie podejmując 

uchwał budżetowych wnioskowanych przez dyrektorów jednostek, m.in. spowo-

dowała, że: 

nie uregulowano w CUW w miesiącu grudniu 2016 roku składek ZUS płatne przez za-

kład pracy oraz nie uregulowano w miesiącu grudniu 2016 roku składek ZUS płatne przez 

ubezpieczonych w RPOT, co pozwoliłoby na ujęcie tych wydatków w koszcie utrzymania 

dziecka w tej jednostce. 

DPS-podwyżki  

Uchwałą Nr 132/428/2016 Zarządu Powiatu w Myśliborzu z dnia 28 paź-

dziernika 2016 roku zmieniony został plan finansowy Domu Pomocy Społecznej w Myśli-

borzu. Decyzją Zarządu zwiększony został plan finansowy jednostki o kwotę 520.000 zł 

z tego 400.000 zł na realizację zadania inwestycyjnego zgodnie z zaleceniem p.poż 

oraz 120.000 zł na wynagrodzenia osobowe pracowników oraz składki od nich naliczane. 

Zawiadomienie o tych zmianach Dyrektor DPS otrzymał 03 listopada 2016 roku. W mie-

siącu listopadzie Dyrektor DPS przedstawił planowane podwyżki dla pracowników w 

kwocie 395 zł do wynagrodzenia zasadniczego. Porozumienia zmieniające warunki pracy i 

płacy zostały przygotowane w miesiącu listopadzie ze skutkiem obowiązującym 

od dnia 01.11.2016 roku. 

Zarząd nigdy nie podejmował działań, które miałyby na celu blokowanie wyko-

rzystania środków na podwyżki w jednostce jest  to pomówienie. Wynagrodze-

nia po podwyżce zostały wypłacone począwszy od miesiąca listopada 2016 roku. 

Dnia 28.10.2016 r. Rada Powiatu wprowadziła kwotę 400 tyś. zł. do budżetu DPS w My-

śliborzu Informuje, że ze względu na szeroki zakres inwestycji nie było możliwości  prze-

prowadzenia   jej   w   2016   roku,   dlatego   też   środki   na   inwestycje   zostały zabez-

pieczone w budżecie na rok 2017. Zarząd Powiatu podjął Decyzję w 2016 roku o likwida-

cji kuchni w Renicach. Ilość posiłków wydawanych przeciętnie w MÓW w Renicach w 

2015 roku to ilość 63, w 2016 roku to ilość 50 natomiast w DWDz w 2015 roku to 25 

posiłków o w 2016 to ilość 22. 

Koszt utrzymania kuchni w MÓW Renice na podstawie danych za 2015 rok wynosił 

395.351,78 zł. Z kolei wydatki na catering w 2016 roku za okres od lipca - grudnia 2016 

roku wyniosły 93.779,28 zł, co dałoby kwotę rocznie 187.558,56 zł. 

Przedstawiona opinia Komisji Rewizyjnej jest niespójna, i nie do przyjęcia, po-

nieważ sformułowana jest w oparciu o „ niewielki wycinek kontrolowanej dokumen-

tacji", co sama komisja stwierdza w punkcie 5 a opiniować należy całość wykonania budżetu. 

Ponadto niejednokrotnie za podstawę do sformułowania wniosku przyj-

mowano przypuszczenia i podejrzenia, a nie fakty, cytuję: „Zdaniem Komisji Rewizyjnej 

przypadek ten może naruszać zapisy art. 15 ustawy o odpowiedzialności za naruszenie dys-

cypliny finansów publicznych" (str. 6 Opinii Komisji Rewizyjnej). Kolejny cytat: „w tym 

podejrzenia o naruszenie dyscypliny finansów publicznych przez Zarząd Powiatu". 

Przypuszczenia, że pewne działania mogą naruszać zapisy ustawy to nie ozna-

cza, że je naruszają a podejrzenia nie przesądzają o stanie faktycznym. 

Zarząd Powiatu wykonywał wszystkie czynności zgodnie z upoważnieniami nadanymi mu 

przez organ stanowiący. W żaden sposób nie przekraczał nadanych mu uprawnień przez 

radę. 
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Kolejnym zagadnieniem poruszanym przez komisję jest zawarcie umowy z te-

lewizją kablową TVB na rejestrację, dokumentację i emisję konferencji prasowych Sta-

rosty. Zawarcie takiej umowy miało na celu nie promocję Powiatu a informowanie lokal-

nej społeczności powiatowej o działaniach Rady Powiatu. 

Odnosząc się do sformułowania Komisji rewizyjnej cyt. „W sensie kwo-

towym jak i procentowym należy odnotować poprawę realizacji wydatków majątko-

wych w stosunku do roku 2015. Niestety jest to również wynikiem przeniesienia 

części wydatków do kategorii wydatków niewygasających, lecz częściowo bez upo-

ważnienia Rady Powiatu" stwierdzam, że Komisja nie zajęła się  dogłębnie tematem 

dokonując takiej oceny. A mianowicie wykonanie wydatków majątkowych w 2016 roku 

zwiększyło się w stosunku do roku 2015 o kwotę ok. 760.000 zł. a uwzględniając, że 

w 2015 roku w ramach wykonania wydatków majątkowych ujęte było przekazanie 

gminom (partnerom projektu „Termo") zwrotu dotacji z NFOŚ na kwotę ok.354.000 zł. 

oraz zapłata raty w związku z Decyzją Burmistrza dotyczącą wycięcia drzew przy ul. 

Północnej w Myśliborzu to różnica wykonania rzeczywistego zadań inwestycyjnych 

wzrasta do kwoty 1.214.000 zł. tj. o ok.61%, a wydatki które nie wygasają z upływem 

roku budżetowego w 2016 roku to jedynie kwota 125.820 zł., które to ustawodawca 

przewidział do wykazania w wykonaniu roku którego dotyczą. 

Podsumowując wykonanie budżetu Powiatu Myśliborskiego za 2016 rok, 

uważam, że wykonanie i gospodarowanie budżetem miało charakter wręcz wzorco-

wy i gdyby nie działanie części radnych rady Powiatu można by powiedzieć, że to 

był bardzo dobry rok realizacji budżetu 2016, dzięki któremu zakończyliśmy pro-

gram naprawczy.  

Uwzględniając szereg działań zrealizowanych przez Zarząd Powiatu m.in. w zakresie 

oświaty, pomocy społecznej, ochrony zdrowia, drogownictwa Proszę Radę Powiatu o 

udzielenie Zarządowi absolutorium. 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik  

zapytał czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w dyskusji.  

 

Nikt z radnych nie zabrał głosu. 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik  

ogłosił 5 minut przerwy.  

 

Po przerwie, 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik  

ponownie zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w dyskusji.  

 

Nikt z radnych nie zgłosił chęci zabrania głosu. 

 

 11.5. podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 

2016 rok oraz sprawozdania z wykonania budżetu za 2016 rok; 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik  

odczytał projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2016 rok 

oraz sprawozdania z wykonania budżetu za 2016 rok.  
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Kolejno  

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi do projektu uchwały. 

 

Nikt nie zgłosił pytań ani uwag.  

W związku z tym Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania.  

 

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2016 

rok oraz sprawozdania z wykonania budżetu za 2016 rok głosowało – 10  radnych, przeciw – 

5 radny, nikt nie wstrzymał się od głosu. Podczas głosowania na sali obecnych było 15 rad-

nych. 

 

 

UCHWAŁA NR  XL/230/2017 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 28 czerwca 2017 roku 

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2016 rok oraz sprawozdania                 

z wykonania budżetu za 2016 rok została podjęta. (załącznik Nr 32 do protokołu) 

 

 

 11.6. podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Zarządu Powiatu                           

w Myśliborzu z tytułu wykonania budżetu za rok 2016. 
 

Starosta Myśliborski – Danuta Patkowska 

w imieniu grupy radnych zaproponowała wprowadzenie poprawki do projektu uchwały                   

w sprawie absolutorium dla Zarządu Powiatu w Myśliborzu z tytułu wykonania budżetu Po-

wiatu za 2016 rok . Poprawkę proponuje wprowadzić w treści § 1 poprzez zastąpienie słów 

„nie udziela się” na „udziela się”. Paragraf 1 po dokonaniu poprawki otrzyma brzmienie: "§ 1. 

Po zapoznaniu się ze: 

1) sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu Myśliborskiego; 

2) sprawozdaniem finansowym; 

3) opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie; 

4) informacją o stanie mienia za 2016 rok; 

5) stanowiskiem Komisji Rewizyjnej; 

udziela się Zarządowi Powiatu absolutorium z tytułu wykonania budżetu Powiatu za 2016 

rok.” 

 

Radna  - Urszula Sawicka  

poprosiła o dostarczenie radnym kserokopii wniosku grupy radnych.  

 

Dostarczono radnym kserokopię wniosku grupy radnych dot. wprowadzenia poprawki                    

w projekcie uchwały.  

 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik  

przystąpił do głosowania wniesienia poprawki do projektu uchwały. Za wniesieniem popraw-

ki  do projektu uchwały w sprawie absolutorium dla Zarządu Powiatu w Myśliborzu             z 

tytułu wykonania budżetu za rok 2016 poprzez zastąpienie słów „nie udziela się” na „udziela 

się” głosowało – 10 radnych, przeciw – 5, nikt nie wstrzymał się od głosu. Na sali obecnych 

było  15 radnych.  

 

Kolejno,  
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Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik  

odczytał projekt uchwały w sprawie absolutorium dla Zarządu Powiatu w Myśliborzu z tytułu 

wykonania budżetu za rok 2016. 

 

Wiceprzewodniczący Rady – Arkadiusz Mazepa 

Zauważył, że jest mocno rozczarowany, że członkowie Platformy Obywatelskiej, którzy się 

jeszcze nimi czują, dopuszczają się stawiania interesu ponad dobro ogólne tego powiatu.  

 

Kolejno, 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik  

przystąpił do głosowania.  

 

Za podjęciem uchwały w sprawie  udzielenia absolutorium dla Zarządu Powiatu                             

w Myśliborzu z tytułu wykonania budżetu za rok 2016 głosowało – 10 radnych, przeciw – 5 

radnych, nikt nie wstrzymał się od głosu. Na sali obecnych było  15 radnych.  

 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA  Nr  XL/231/2017 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 28 czerwca 2017 roku 

w sprawie absolutorium dla Zarządu Powiatu w Myśliborzu z tytułu wykonania budżetu 

za rok 2016 została podjęta. (załącznik Nr 33 do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik  

pogratulował dla członków Zarządu  Powiatu otrzymania absolutorium i życzył dalszej pra-

widłowej  realizacji budżetu powiatu.  

 

Starosta Myśliborski – Danuta Patkowska 

podziękowała radnym za udzielenie absolutorium dla Zarządu za 2016 rok oraz dla Skarbnika 

Powiatu, która czuwa nad finansami powiatu.  

 

Wicestarosta Powiatu – Mariusz Norsesowicz 

Zgłosił wniosek o ogłoszenie 15 minut przerwy. 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik 

przystąpił do głosowania. Za wnioskiem głosowało – 10 radnych, pozostali radni nie głoso-

wali. 

Przewodniczący Rady ogłosił 15 minut przerwy. 

 

Po przerwie; 

 

Wicestarosta Powiatu - Mariusz Norsesowicz; 

 

W imieniu Zarządu Powiatu zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku sesji następujących 

projektów uchwał: 

 

 jako punkt 12.3. projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu Myśliborskiego 

na 2017 rok. 

  

 jako punkt 12.4. projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2017-2027. 
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 jako punkt 12.5. projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie upoważnienia Za-

rządu Powiatu w Myśliborzu. 

 

 jako punkt 12.6. projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Myśliborskiego na 2017 rok. 

 

 jako punkt 12.7. projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2017 – 2027. 

 

 

W imieniu grupy radnych wnioskuję o wprowadzenie do porządku sesji następujących projek-

tów uchwał: 

 

 jako punkt 12.8. proponuję wprowadzić projekt uchwały w sprawie ustalenia wyna-

grodzenia Starosty Myśliborskiego 

 

W związku z wnioskami zgłoszonymi przez Wicestarostę Powiatu  

Przewodniczący Rady przystąpił do glosowania. 

 

Za wprowadzeniem do porządku sesji projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu 

Myśliborskiego na 2017 rok głosowało – 10 radnych przeciw -0, nikt nie wstrzymał się od 

głosu.   

 
Za wprowadzeniem do porządku sesji projektu uchwały zmieniający uchwałę w sprawie 

uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2017-

2027 głosowało – 10 radnych przeciw -0, nikt nie wstrzymał się od głosu.   

 
Za wprowadzeniem do porządku sesji projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie 

upoważnienia Zarządu Powiatu w Myśliborzu głosowało – 10 radnych przeciw -0, nikt nie 

wstrzymał się od głosu.   

 
Za wprowadzeniem do porządku sesji projektu uchwały w sprawie zmieniający uchwałę w 

sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2017 rok głosowało – 10 radnych 

przeciw - 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.   

 
Za wprowadzeniem do porządku sesji projektu uchwały w sprawie zmieniający uchwałę w 

sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 

2017 – 2027 głosowało – 10 radnych przeciw -0, nikt nie wstrzymał się od głosu.   

 
Za wprowadzeniem do porządku sesji projektu uchwały w sprawie w sprawie ustalenia wyna-

grodzenia Starosty Myśliborskiego głosowało – 10 radnych przeciw - 0, nikt nie wstrzymał 

się od głosu.   

 
W wyniku głosowania porządek sesji został zmieniony.  
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Ad. 12 

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu:  Podjęcie uchwał Rady Powiatu w Myśliborzu: 

 

12.1 w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/168/2016 Rady Powiatu w Myśliborzu z 

dnia 21 grudnia 2016 roku w sprawie uchwalenia „Powiatowego Programu 

Ochrony Środowiska dla Powiatu Myśliborskiego na lata 2017-2020 z perspektywą 

do roku 2025”. 

 

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Ferdynand Łukasik 

Zapytała, czy są pytania bądź uwagi? 

 

Nikt pytań i uwag nie zgłosił.  

 

Kolejno, Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania projektu uchwały.  

 

Za podjęciem uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/168/2016 Rady Powiatu w My-

śliborzu z dnia 21 grudnia 2016 roku w sprawie uchwalenia „Powiatowego Programu Ochro-

ny Środowiska dla Powiatu Myśliborskiego na lata 2017-2020 z perspektywą do roku 2025” 

głosowało – 10 radnych, przeciw – 0 radnych, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Uchwała Nr XL/232/2017 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 29 czerwca 2017 roku w 

sprawie zmiany uchwały nr XXVII/168/2016 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 21 

grudnia 2016 roku w sprawie uchwalenia „Powiatowego Programu Ochrony Środowi-

ska dla Powiatu Myśliborskiego na lata 2017-2020 z perspektywą do roku 2025” została 

podjęta (załącznik Nr 34  do protokołu). 
 

12.2. w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Zarządu Powiatu w Myślibo-

rzu   (załącznik Nr 35  do protokołu). 

 

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Ferdynand Łukasik 

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

 

Starosta Myśliborski – Danuta Patkowska 

Zgłosiła wniosek o wycofanie z porządku sesji projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia 

skargi na działalność Zarządu Powiatu w Myśliborzu.  

Przekazała, że wczytując się treść uzasadnienia tego projektu uchwały przygotowanego przez 

Komisję Rewizyjną  wynika, że stan faktyczny został tutaj zamknięty na dzień 25 maja 2017 

roku. Na dzień dzisiejszy  stan faktyczny jest taki że w dniu 12 czerwca br. Zarząd Powiatu  

uchylił uchwały, o których w uzasadnieniu jest mowa. Wpływa to w sposób znaczący na roz-

strzygniecie skargi. W związku z powyższym zasadny jest wniosek o wycofanie tego projektu 

uchwały z porządku sesji i skierowaniu go na posiedzenia Stałych Komisji Rady. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Ferdynand Łukasik 

Przystąpił do głosowania wniosku. Za wyprowadzeniem przedmiotowego projektu uchwały z 

porządku sesji głosowało – 10 radnych, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

W wyniku głosowania punkt z porządku sesji został wyprowadzony.   
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12.3. w sprawie zmiany budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2017 

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Ferdynand Łukasik 

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

 

Nikt pytań i uwag nie zgłosił.  

 

Kolejno, Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania projektu uchwały.  

 

Za podjęciem uchwały w sprawie  zmiany budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2017 rok gło-

sowało – 10 radnych, przeciw – 0 radnych, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

UCHWAŁA NR XL/233/2017 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 29 czerwca 2017 roku 

w sprawie zmiany budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2017 (załącznik Nr 36  do protoko-

łu). 

 

 12.4. zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2017-2027. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Ferdynand Łukasik 

Zapytała, czy są pytania bądź uwagi? 

 

Nikt pytań i uwag nie zgłosił.  

 

Kolejno, Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania projektu uchwały.  

 

Za podjęciem uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Po-

wiatu Myśliborskiego na lata 2017-2027 głosowało – 10 radnych, przeciw – 0 radnych, nikt 

nie wstrzymał się od głosu.  

 

UCHWAŁA NR XL/234/2017 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 29 czerwca 2017 roku 

w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Myśliborskiego 

na lata 2017-2027 (załącznik Nr 37  do protokołu). 

 

 12.5. zmieniającego uchwałę w sprawie upoważnienia Zarządu Powiatu  

w Myśliborzu 

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Ferdynand Łukasik 

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

 

Nikt pytań i uwag nie zgłosił.  

 

Kolejno, Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania projektu uchwały.  

 

Za podjęciem uchwały w sprawie upoważnienia Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

głosowało – 10 radnych, przeciw – 0 radnych, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

UCHWAŁA NR XL/235/2017 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 29 czerwca 2017 roku 

w sprawie upoważnienia Zarządu Powiatu w Myśliborzu (załącznik Nr 38  do protokołu). 
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12.6. zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Myśliborskie 

go na 2017 rok 

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Ferdynand Łukasik 

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

 

Nikt pytań i uwag nie zgłosił.  

 

Kolejno, Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania projektu uchwały.  

 

Za podjęciem uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Myśliborskiego na 

2017 rok głosowało – 10 radnych, przeciw – 0 radnych, nikt nie wstrzymał się od głosu..  

 

UCHWAŁA NR XL/236/2017 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 29 czerwca 

2017 roku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2017 rok (załącz-

nik Nr 39  do protokołu). 

 

 

12.7 zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy  

finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2017 – 2027. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Ferdynand Łukasik 

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

 

Nikt pytań i uwag nie zgłosił.  

 

Kolejno, Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania projektu uchwały.  

 

Za podjęciem uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy  

finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2017 – 2027głosowało – 10 radnych, przeciw – 0 

radnych, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

UCHWAŁA NR XL/237/2017 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 29 czerwca 

2017 roku w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu My-

śliborskiego na lata 2017 – 2027 (załącznik Nr 40  do protokołu). 

 

12.8. w sprawie ustalenia wynagrodzenia Starosty Myśliborskiego. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Ferdynand Łukasik 

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

 

Nikt pytań i uwag nie zgłosił.  

 

Kolejno, Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania projektu uchwały.  

 

Za podjęciem uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Starosty Myśliborskiego głoso-

wało – 9 radnych, przeciw – 0 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. 
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UCHWAŁA NR XL/238/2017 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 29 czerwca 2017 roku 

w sprawie ustalenia wynagrodzenia Starosty Myśliborskiego (załącznik Nr 41  do proto-

kołu). 

 

Ad. 13 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.  

 

Starosta Myśliborski – Danuta Patkowska  

poinformowała, że odpowiedzi na interpelacje radnych zostaną udzielone na piśmie. 

 

Ad. 14 

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu:  Sprawozdanie z pracy Zarządu Powiatu (za-

łącznik Nr 42 do protokołu). 

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Ferdynand Łukasik 

zapytała, czy są pytania do przedłożonego sprawozdania z pracy Zarządu Powiatu? 

 

pytań nie zgłoszono.  

 

 

Ad. 15 

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu: Sprawozdanie z działań podejmowanych 

przez Przewodniczącego Rady w okresie międzysesyjnym  (załącznik Nr 43 do protokołu). 

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Ferdynand Łukasik 

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego sprawozdania? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

 

Ad. 16 

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu:  Oświadczenia radnych. 

 

Nikt z radnych nie zgłosił chęci zabrania głosu.  

 

 

Ad. 17 

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu:  Zamknięcie obrad 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. .24,45 Przewodnicząca Rady Powiatu zamknęła XL 

sesję Rady Powiatu w Myśliborzu.  

 

Płyta audio z nagraniem XL sesji Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 28.06.2017 roku stanowi 

załącznik Nr 44 do protokołu. 

 

 
Protokołowała: 

Janina Sidor 

 

Przewodniczący Rady  

Ferdynand Łukasik 


